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A QUEST TO HEAL
During the Wan Li period of the Ming Dynasty, pugilist Luo Ming Yi (Carrie Wong) sneaks into the heavily 
guarded imperial jail in an attempt to rescue her senior Li Shi Zhen (Xu Bin). She is stopped by Bi Zheng (Qi 
Yu Wu), a Brocaded Robe Guard under the command of the powerful Eunuch Sun (Bryan Wong). The two 
engage in a fierce fight and unknowingly travel through time to 2020!

They eventually ended up in Xian Cao Tang, a 50 year-old herbal restaurant which was incidentally founded by 
the descendants of Li Shi Zhen. Currently helmed by an incompetent Li Ji Shi (Xu Bin), Ming Yi is determined 
to help him turn the business around. Bi Zheng agrees to help only because Ji Shi promises to assist them 
in finding a way back to Ming. He unwillingly becomes the food consultant, relying on his knowledge of 
imperial cooking to come up with medicinal dishes that prove to be a hit. 

But Ming Yi and Bi Zheng accidentally get transported back to Ming. Their time-traveling feat was discovered 
by Eunuch Sun, who intends to travel to modern times himself in order to gather powerful knowledge and 
weapons to control Ming! Can Ming Yi stop him and will Bi Zheng help her or will he be bounded by his 
loyalty to Eunuch Sun?      

Cast:	 Carrie Wong, Qi Yu Wu, Xu Bin, Ya Hui, Cynthia Koh, Yao Wen Long, Cavin Soh, Jeffrey Xu,  
	 Bryan Wong, Kayly Loh

我的女侠罗明依
在明朝万历年间，女侠罗明依（黄思恬）企图劫狱，救出师兄李时珍（徐彬）。可是她被孙公公（王禄江）旗下
的大明锦衣卫毕正（戚玉武）阻挠，二人在一场打斗中，穿越到了2020年的新加坡! 

他们在仙草堂落脚，一间五十年声誉的药膳餐厅，是大明名医李时珍的后人所创办。现在，仙草堂由年轻老板
李济世（徐彬）接手，每况愈下，仙草堂失去往日辉煌。明依誓言要让仙草堂重振雄风。济世答应帮他们搞清
楚穿越的方法，毕正一心只想回到明朝，只好答应帮忙他。毕正运用他多年吃惯御厨大菜的知识，当了仙草堂
顾问，设计出一道道色香味俱全的药膳，新派药膳果然一鸣惊人，让仙草堂又红火起来。

可是好景不长，二人被电流打中，霎时间，又穿越回到了大明。他们穿越到现代的秘密被龚王（徐鸣杰）和 
孙公公发现了。两个野心家要来现代寻找郑和留下的宝藏，好购买强大兵器，霸占大明。明依是否能及时阻止
他们？毕正是否会忠诚于孙公公还是与明依站在同一阵线上？　

演员：黄思恬、戚玉武、徐彬、雅慧、许美珍、姚彣隆、苏梽诚、徐鸣杰、王禄江、卢传瑾

Episode:	 30 x 60 minutes 
Producer:	 Mediacorp Studios 
Distributor:	Mediacorp

Language: Chinese


